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Abstract (en)
[origin: US2019021456A1] The invention relates to a portable electronic device including a case and a watchband link attached to said case, the
case comprising a pair of horns, between which is disposed a female electrical connector, the link comprising a male electrical connector disposed
at the end of the link and adapted to make an electrical connection with the female electrical connector when the link is mounted on the case.
According to the invention, each horn comprises a bar intended to come to be housed in an opposite housing of the watchband, the bars engaging
successively in a guide groove and then in a locking groove formed in the link, the device comprising a manual actuation member for moving the
bars into a retracted position.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte a un dispositif électronique portable comportant un boitier et un brin de bracelet attaché au boitier, le boitier comprenant
une paire de cornes, entre lesquelles est disposé un connecteur électrique femelle, le brin comprenant un connecteur électrique male disposé a
I'extrémité du brin et est agencé pour assurer une connexion électrique avec le connecteur électrique femelle lorsque le brin est monté au boitier.
Selon l'invention, chaque corne comprend une barrette destinée a venir se loger dans un logement opposé du bracelet, les barrettes s'engageant
successivement dans une gorge de guidage puis dans une gorge de verrouillage ménagées dans le brin, le dispositif comprenant un organe
d'actionnement manuel, pour déplacer les barrettes dans une position rétractée.
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